



Penang Port Menawarkan Perkhidmatan Feri Percuma Pada 24 Dan 25 Januari 2024 Untuk Meraikan Perayaan Thaipusam

Pada 24 dan 25 Januari 2024, Suruhanjaya Pelabuhan Pulau Pinang (SPPP) serta Penang Port Sdn Bhd (Penang Port) akan menawarkan **perkhidmatan feri percuma selama 24 jam dari pukul 12.00 pagi sampai 11.30 malam** bagi meraikan sambutan perayaan kebudayaan serta memudahkan perjalanan untuk meraikan salah satu acara yang penting di Malaysia.

Thaipusam diraikan dengan meriah di Kuil Arulmigu Balathandayuthapani. Bagi memastikan perjalanan feri berjalan lancar dan menjadi pengalaman yang berharga buat semua, Penang Port sentiasa membuat persediaan rapi setiap tahun untuk perayaan ini.

Data statistik tahun 2023 menunjukkan peningkatan jumlah penumpang feri sepanjang tempoh perayaan. Lebih 12,528 penumpang telah menggunakan perkhidmatan feri bagi perjalanan dua hala selama dua hari. Jumlah ini menunjukkan betapa pentingnya perkhidmatan feri sebagai nadi pengangkutan yang memudahkan orang ramai dalam meraikan perayaan Thaipusam ini dengan penuh bersemangat.

Perkhidmatan feri percuma pada 24 dan 25 Januari 2024 bertujuan mengatasi kejayaan tahun-tahun sebelumnya, dalam menyokong gaya hidup budaya, hubungan masyarakat, dan perayaan bersama. Inisiatif ini juga mencerminkan komitmen Penang Port terhadap kecemerlangan perkhidmatan dan penglibatan masyarakat, serta mengukuhkan statusnya sebagai penyumbang penting dalam perayaan yang dihargai di negara ini. Penggunaan perkhidmatan feri semasa perayaan ini dapat membantu mengurangkan kesesakan lalu lintas di sebelah pulau. Inisiatif ini juga menggalakkan penggunaan pengangkutan awam yang lebih mampan dan cekap.

Kepentingan pengumuman ini bukan sahaja dapat menjimatkan kos bagi penumpang tetapi ia juga menjadikan syarikat bersedia untuk menangani potensi peningkatan jumlah penumpang. SPPP & Penang Port memberi jaminan untuk sentiasa menyediakan perkhidmatan feri yang terbaik. Sepanjang perayaan ini, para pekerja di terminal feri akan sentiasa memantau dengan rapi untuk memastikan kelancaran perkhidmatan dan keselamatan penumpang sentiasa menjadi keutamaan kami walaupun menerima jumlah penumpang yang tinggi.

Berikutan peningkatan yang tinggi, syarikat juga akan melaksanakan beberapa langkah keselamatan tambahan.

Usaha yang baik daripada SPPP & Penang Port menunjukkan semangat Thaipusam – demonstrasi kepercayaan, janji beban yang diringankan, dan penegasan perjalanan yang dikongsi. Kami berharap dengan penyediaan perkhidmatan feri percuma, kami bukan sahaja meraikan tradisi yang dihormati ini tetapi ia juga menyemarakkan semangat perpaduan dan keharmonian dalam kalangan masyarakat Malaysia.

“Sebagai persediaan untuk perayaan ini, orang ramai digalakkan untuk merancang perjalanan mereka terlebih dahulu & memeriksa jadual feri di laman sesawang Penang Port & media sosial rasmi. Perkhidmatan feri percuma ini dijangka bukan sahaja memudahkan perjalanan fizikal tetapi juga menjadi jambatan yang menghubungkan orang dari pelbagai lapisan masyarakat semasa Thaipusam. Pada ketika ini, feri adalah lebih daripada sekadar pengangkutan; ianya melambangkan perpaduan, kepelbagaian, dan kekayaan budaya Malaysia.

Penang Port berharap agar dapat menyumbang kepada kejayaan Thaipusam 2024, Penang Port menggalakkan semua rakyat Malaysia untuk merasai pengalaman perjalanan semasa perayaan ini, di mana kebersamaan dan tradisi berlayar adalah sejajar. Marilah kita berkumpul di bawah semangat perpaduan, dalam meraikan kepercayaan masyarakat majmuk.

Marilah kita sama-sama menjadikan Thaipusam 2024 sebagai perjalanan yang tidak dapat dilupakan dan menggembirakan untuk semua.

Kapsyen foto: xxxxx

-TAMAT-

Mengenai Penang Port Sdn Bhd

Penang Port Sdn Bhd (PPSB) ialah sebuah syarikat pengendali pelabuhan (ahli Kumpulan MMC) yang terletak di Negeri Pulau Pinang, di barat laut Semenanjung Malaysia. PPSB adalah pelabuhan tertua dan paling lama bertapak di Malaysia. Pelabuhan ini berfungsi sebagai pintu masuk utama bagi kapal kapal di Negeri Utara Malaysia serta Wilayah Selatan Thailand.

Pelabuhan ini dilengkapi sepenuhnya untuk mengendalikan semua jenis kargo; seperti kargo dalam kontena dan bukan kontena; seperti 'liquid,' 'dry bulk,' and 'break-bulk.'

Selain kargo, PPSB juga merupakan hab pelayaran yang dominan di Malaysia. PPSB menerima penumpang kapal kruis di Swettenham Pier Cruise Terminal (SPCT) yang terletak di Pulau Pinang. Terminal ini mampu mengendalikan sehingga satu juta penumpang setiap tahun.

Maklumat tambahan boleh didapati di www.penangport.com.my

Suhailawatie Ramli, Ketua Seksyen, Komunikasi Korporat, Penang Port Sdn Bhd

Tel: +6019 4808 472, 604 3752443, Faks: +604 3752409

Mengenai MMC Corporation Berhad

MMC Corporation Berhad ("MMC") ialah kumpulan utiliti dan infrastruktur terkemuka dengan perniagaan terpelbagai di bawah empat bahagian, iaitu Pelabuhan dan Logistik, Tenaga dan Utiliti, Kejuruteraan, dan Pembangunan Perindustrian.

Perniagaan utama di bawah bahagian Pelabuhan dan Logistik adalah operasi; pelabuhan Pelabuhan Tanjung Pelepas Sdn Bhd, Johor Port Berhad, Northport (Malaysia) Bhd, Penang Port Sdn Bhd, Tanjung Bruas Port Sdn Bhd dan Kontena Nasional Berhad, iaitu sebuah pembekal logistik. Di peringkat antarabangsa, MMC mengendalikan perniagaan di Arab Saudi melalui Red Sea Gateway Terminal Company Limited, sebuah terminal pelabuhan kontena dalam Jeddah Islamic Port.

Dalam bahagian Tenaga dan Utiliti, MMC ialah pemegang saham tunggal terbesar bagi kedua-dua syarikat iaitu Malakoff Corporation Berhad, Pengeluar Tenaga Bebas terbesar negara dan Gas Malaysia Berhad, pembekal penyelesaian tenaga menyeluruh. Melalui Aliran Ihsan Resources Berhad, MMC ialah perintis dalam teknologi kitar semula air sisa dan pakar rawatan air.

Manakala, bahagian Kejuruteraan MMC telah memainkan peranan utama bagi pelaksanaan keseluruhan projek termasuk pakej kerja bawah tanah dalam menyiapkan Transit Aliran Massa Lembah Klang ("KVMRT") Laluan Kajang (dahulu dikenali sebagai Laluan Sungai Buloh-Kajang) sepanjang 51 km dan kini telah menjadi kontraktor utama bagi keseluruhan Laluan KVMRT Putrajaya (dahulunya dikenali sebagai Laluan Sungai Buloh-Serdang-Putrajaya). MMC juga sedang melaksanakan projek awam dan infrastruktur utama negara iaitu Loji Rawatan Kumbahan Berpusat Langat dan Loji Rawatan Air Langat 2.

Selain itu, MMC telah menyiapkan Projek Jejak Berkembar Elektrik Ipoh-Padang Besar sepanjang 329 km dan Lebuhraya Pengurusan Air Ribut dan Terowong Jalan (SMART) iaitu terowong dwiguna yang inovatif dan pertama di dunia.

Bahagian Pembangunan Perindustrian MMC membangunkan dan mengurus kira-kira 5,000 ekar pembangunan perindustrian iaitu Senai Airport City ("SAC") dan Tanjung Bin Industrial Park ("TBIP") di Iskandar Malaysia, Johor dan Northern Technocity ("NTC") di Kulim, Kedah. Pembangunan SAC, TBIP dan NTC terletak di bawah bidang kuasa Bahagian Pembangunan Perindustrian MMC, beroperasi di bawah tiga syarikat iaitu Senai Airport City Sdn Bhd, Seaport Worldwide Sdn Bhd dan Northern Technocity Sdn Bhd.

Dalam perniagaan lain, MMC memiliki Senai Airport Terminal Services Sdn Bhd sepenuhnya, iaitu pengendali Lapangan Terbang Antarabangsa Senai di Johor Bahru – sebuah hab penerbangan selatan yang kian membangun serta pintu masuk penting ke Iskandar Malaysia.

Pertanyaan: Sila layari www.mmc.com.my atau hubungi Azlina Ashar, Ketua Komunikasi Korporat Kumpulan, MMC Corporation Berhad, Tel:+603 2071 1124